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Motion till SULF:s kongress 2021 

Hur fria är basanslagen? 
De statliga basfinansieringarna i form av direkta statsanslag för forskning och 
forskningsutbildning motsvarar lite drygt 40 procent av lärosätenas 
forskningsfinansiering. Att få till en ökning av basanslagen till högskole- och 
universitetsvärlden har och är av central betydelse. Enligt SULF bör forskningens frihet 
och kvalité främst säkerställas genom styrning och resurstilldelning till lärosätena. 
Regeringen har även lagt ett stort ansvar på universitet och högskolor att besluta om 
basanslagets användning och dess interna fördelning. Det är därmed av stort intresse 
att undersöka i vilken omfattning basanslaget används till att erhålla externa medel. Om 
den delen är betydande minskas förmågan hos lärosätena att uppfylla intensionen om 
att högskole- och universitetsvärlden ska kunna fatta långsiktiga beslut om sin forskning 
och att värna lärosätets integritet gentemot sina samarbetspartner. 

SULF/Karlstad hemställer därför att kongressen uppdrar åt 
förbundsstyrelsen: 
• att SULF under kommande kongressperiod klarlägger i vilken omfattning

lärosätenas basanslag används för att erhålla externa medel.
• att SULF synliggör lärosätenas möjligheter att utifrån basanslagen verka utifrån

intentionen om integritet och långsiktighet inom forskning och forskningsutbildning.

För SULF/Karlstad 
Mats Nilsson, Ordförande 
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